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Kommunens planering försämrar hyresgästernas trygghet 

 

Den politiska majoriteten i Örebro signalerar i ett pressmeddelande (25 aug) att man vill att 

ägarlägenheter ska byggas på Östra Ringstorp på norr i Örebro. Ägarlägenheter är en ny och ganska 

okänd form för ägande av lägenheter men också en form som äventyrar hyresgästernas trygghet och 

som riskerar att hyrorna trissas upp. 

- Det är mycket olyckligt och ganska obegripligt att Örebro kommun vill satsa på en 

ägandeform som försämrar hyresgästernas trygghet och ger ägarna större makt över hyran, 

säger Lars Bjurström, ordförande Hyresgästföreningen Örebro-Lekeberg. 

Vi ser inte behovet av en ny modell för på bostadsmarknaden i Sverige, framför allt inte en modell 

som riskerar att ytterligare göra bostaden till ett spekulationsobjekt. 

- Örebro behöver nya, trygga hyresrätter med rimliga kostnader inte en satsning på en form 

som i hög grad är anpassat för att bli ett spekulationsobjekt, säger Lars Bjurström, 

ordförande Hyresgästföreningen Örebro-Lekeberg. 

Ägarlägenheter är en relativt ny boendeform i Sverige. Det finns i dagsläget endast knappt 3 000 

ägarlägenheter i Sverige. (Enligt SCB fanns 2579 ägarlägenheter år 2021.) 

 

Frågor kan ställas till Lars Bjurström, ordförande Hyresgästföreningen Örebro-Lekeberg. 

070 541 98 35 

och  

Jonas Gabrielsson, förhandlare 

010 - 459 15 42, Växel 0771-443 443, Mobil 070 - 647 70 50 

 

 

 


